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NOTA 

Verslag sessie congres #Jeugdwerkwerkt 
Datum: 6 juni 2023 

Jeugdwerkeffect Beleid 

 

Wat er is gebeurd in de sessie? Wat hebben jullie gedaan/gehoord/beleefd? Omschrijf in 5 a 10 zinnen 

 

Bij de start van de sessie schetst Eva het belang van de verkiezingen in 2024. Bijna 1 miljoen jongeren mag in 

2024 voor het eerst gaan stemmen. En dus is het belang van jeugdwerk en beleid cruciaal richting 2024. 

Dries leest brief van de minister voor over hoe de minister in de loop der jaren de breedheid van het 

jeugdwerk heeft leren kennen. Van Jeugdbewegingen en jeugdhuizen bij de start tot het ganse palet tijdens 

de vele bezoeken. En dat jeugdwerk is niet zomaar het beste van de wereld. ( maar ik vermoed dat we tekst 

van brief wel krijgen). 

 

Panelgesprek met Dries De Smet, Hannes Anaf, Daphne Crombez en Michiel Van Hoof. 

 

Uitdagingen door minister: 

• Cijfers verzamelen over het jeugdwerk 

• Inzetten om samenwerkingen en van onze eilandjes af te komen 

• Bewaken van de grenzen voor jeugdwerkers 

 

Hannes: 

• Hoe stem van kinderen en jongeren ook op andere niveaus en andere domeinen laten horen zoals 

bijvoorbeeld federaal. 

• Politiek hoeft geen zaak van oude grijze mannen te zijn. Was zelf 21 als hij in gemeenteraad terecht 

kwam. Neem zelf initiatief., 

• Lokale besturen worden gestimuleerd om transversaal te werken en kindvriendleijkheid, maar op 

Vlaams niveau slagen we er niet in.  

• Het ownership van JKP ligt nog te veel enkel bij de minster van Jeugd en zou bij de hele Vlaamse 

Regering moeten zitten, bijvoorbeeld de minister-president. 

• Het heeft meer te maken met wie de minister president is dan met de functie.  De persoon en het 

beleid zijn belangrijker 

• Maatschappelijk kwetsbare kinderen en jongeren die we niet bereiken. Extra ondersteuning naar 

lokaal niveau om alle kinderen en jongeren te bereiken.  

 

Dries:  

• Belang van samenwerken en goed evenwicht vinden tussen luis in de pels en de bondgenoot van 

de minster 

• Heel veel vanzelfsprekendheid die duidelijker zichtbaar maken.  

• Regeerkakkoord zelfs schrijven of bleeidsnota zelf schrijven. Niet te ideologisch en meteen 

bondgenoot zijn, maar ook uitdagen. 

• Belang van Ruimte, zowel mentaal als fysiek.  

 

Michiel: 

• Hoe impact op de andere kabinetten 

• Jeugd in de andere beleidsdomeinen 
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• Investering in jeugdwerk, jeugdwerk is een miljaredenbusiness maar een minimale investering. 

Daphne: terugclaimen van de publieke ruimte – minder logge organen en bureaucratie en regeltjes 

 

Interessante quote(s) uit de sessie 

“ Bescherm je zelf ook voor het onuitputtelijk enthousiasme” (Dalle) 

“kwaliteit van jw kan je niet enkel vatten in cijfers “ (Daphne) 

“Heel veel politici zijn jeugdwerkers geweest, maar veel jeugdwerkers mogen ook politici worden” 

“Ook al werk ik op het kabinet nog steeds ben ik een jeugdwerker (Dries) –  

“Nood aan transversaal beleid op Vlaams niveau”  

Wat heeft jou verrast? Wat onthoud je? 

 

“Heel veel politici zijn jeugdwerkers geweest, maar veel jeugdwerkers mogen ook politici worden” 

“de persoon en het beleid van een minister president als minister van jeugd is belangrijker dan de 

functie” 

“nood aan een masterplan jeugdinfrastructuur” 

Waar kwamen veel vragen/reacties over?  

• Is de Vlaamse Overheid zelf jeugd- en kindvriendelijk? 

• Moet Jeugd de volgende keer bij een minister-president zitten of wat is een betere combinatie? 

Sfeerbeeld van de sessie – foto (of schets      )  

 

 

  


